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MESTO Nové Mesto nad Váhom
Komisia pre ochranu životného

prostredia

Zápisnica č. 19/2025
zo zasadnutia komisie zo dňa 12.06.2025

Prítomní: podľa prezenčnej listiny

Program:
1. Otvorenie
 
2. Kontrola plnenia stanovísk komisie
 
3. Dokument starostlivosti o dreviny - základné informácie
 
4. Regulácia reklamných prvkov na území mesta (návrh občana mesta na prerokovanie v komisii)
 
5. Informácie o investičných zámeroch v Novom Meste nad Váhom
 
6. Informácia o žiadostiach a vydaných súhlasoch na výruby drevín podľa zákona č. 543/2002 Z.z.

o ochrane prírody a krajiny v znení neskorších predpisov za mesiac marec, apríl, máj 2025
 
7. Rôzne
 
8. Záver
 

K bodu č. 1:
Zasadnutie komisie otvoril predseda komisie Ing. Kopunec, ktorý privítal členov komisie a zástupcov
mesta.
Za mesto sa zasadnutia komisie zúčastnil primátor mesta Ing. Mašlonka, zástupca primátora mesta
Mgr. Neuschl, hlavný kontrolór Ing. Bača, za oddelenie Investícií  a výstavby Ing. arch. Serdahelyová
a p. Turčeková. 
Predseda komisie ospravedlnil neúčasť neprítomných členov komisie (p. Ostrenka, p. Pepel). 
Program rokovania komisie bol jednohlasne odsúhlasený.

 

K bodu č. 2:
Kontrolu  plnenia  stanovísk  komisie  uskutočnila  tajomníčka  komisie  Ing.  Paučinová,  ktorá
informovala  členov  komisie  s  postupom  mesta  pri  jednotlivých  odporučeniach  komisie.  
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P. Dedík - informoval členov komisie o výsledkoch akcie „Za krajšiu Kamennú“, ktorá sa konala dňa
12.04.2025 a ktorú každoročne organizujú novomestskí skauti. Tento rok sa zber voľne pohodeného
odpadu a odstraňovanie nelegálnych skládok uskutočnilo nielen v lokalite Kamenná, ale aj na ceste
za „Kačabárom“, ktorá vedie smerom k záhradkách. Skautom sa podarilo vyčistiť túto cestu do 2/3.
Odpad následne sústredili  na Športovú ulicu a TSM zabezpečili  jeho odvoz.  Do budúceho roku
plánujú skauti osloviť aj záhradkárov pre spoluprácu v čistení a odstraňovaní odpadu.

Ing. Kraváriková ako vedúca strediska verejnej zelene TSM NMnV podala informácie o priebehu
kosenia v meste. Členovia komisie tlmočili kritiku verejnosti na kosenie (neskoré kosenie, vysoká
tráva,  nevykášanie  okolo  lámp,  značiek  lavičiek,  nevykosený  cintorín  a  pod.).  Ing.  Kraváriková
uviedla, že túto jar viacero intenzívnych dažďov spôsobilo rýchly rast trávy, zároveň nemala dostatok
pracovníkov  na  vykášanie,  stredisko  sa  podieľalo  aj  na  iných  akciách  v  meste,  čo  spôsobilo
oneskorenie kosenia.  Technika na stredisku je dostatočná, ale chýbajú ľudia resp. keď niekoľko
pracovníkov  je  práceneschopných,  títo  ľudia  potom chýbajú  pri  kosení,  nakoľko  ich  nemá  kto
nahradiť.  Uviedla,  že od 01.06.2025 boli  na cintorín v Novom Meste nad Váhom prijatí  2 noví
pracovníci, ktorí sa budú venovať len starostlivosti o cintorín (nebudú sa podielať na pohrebných
službách a pochovávaní). Po dlhej diskusii, členovia komisie konštatovali, že je potrebné poučiť sa
z  tohto  roku,  aby  sa  situácia  neopakovala.  Ing.  Poriez  zdôrazňoval,  že  je  potrebné  dôsledne
kontrolovať ľudí, ktorí vykonávajú kosenie a nových ľudí dostatočne zaučiť, aby presne vedeli, čo
majú urobiť.

 

K bodu č. 3:

Informácie poskytla tajomníčka komisie Ing. Paučinová. 

Dokument  starostlivosti  o  dreviny  je  východiskový  dokument  na  zabezpečovanie  starostlivosti
o dreviny v katastrálnom území mesta.

Poskytuje prehľad o rozmiestnení, kvalite a ekologickom, krajinotvornom, estetickom a kultúrno-
historickom  význame  drevín  v  katastrálnom  území  mesta  a  je  podkladom  na  zabezpečenie
starostlivosti o dreviny, rozhodovanie orgánov ochrany prírody a pri uplatňovaní náhradnej výsadby
za vyrúbané dreviny.

Dokument starostlivosti o dreviny musí vypracovať odborne spôsobilá osoba zapísaná v zozname
odborne spôsobilých osôb pre vyhotovenie dokumentácie ochrany prírody. Dokument starostlivosti
o dreviny obstaráva a schvaľuje obec podľa § 69 ods. 1 písm. g)  zákona č. 543/2002 Z.z.  o ochrane
prírody a krajiny v znení neskorších predpisov.

 OBSAH DOKUMENTU STAROSTLIVOSTI O DREVINY (je definovaný vo Vykonávacej vyhláške MŽP
SR  č. 170/2021 Z.z. - § 29 a príloha č. 30)

Analýza súčasného výskytu, stavu a kvality drevín, ako aj ich ekologického, krajinotvorného,1.
estetického a kultúrno-historického významu
Návrhy opatrení týkajúcich sa starostlivosti o hodnotené dreviny2.
Zoznam a vymedzenie pozemkov vhodných na náhradnú výsadbu3.
Mapa s územným priemetom výskytu hodnotených drevín a pozemkov vhodných na náhradnú4.
výsadbu. 

Finančné  prostriedky  na  vypracovanie  základného  dokumentu  starostlivosti  o  dreviny:
predpokladaná suma 25 000 € (návrh zaradený do zmeny rozpočtu č. 2, ktorú bude schvaľovať MsZ
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na  svojom  zasadnutí  dňa  24.6.2025).  Suma  za  spracovanie  dokumentu  bola  stanovená  ako
predpokladaná hodnota zákazky. Konečná cena bude známa až po procese verejného obstarávania. 
Po  spracovaní  základného  dokumentu,  bude  potrebné  postupne  urobiť  inventarizáciu  všetkých
drevín,  ktoré  rastú  na  verejných  pozemkoch  (pravdepodobne  svojpomocne  v  súčinnosti
s  Technickými  službami  mesta)  a  priebežne  smart  mapu  napĺňať  údajmi  (stromy,  ktoré  budú
vyrúbané, budú odstránené a nové vysadené stromy budú doplnené). Komplexné spracovanie tohto
dokumentu bude veľmi časovo i finančne náročné. 

Stanovisko komisie: 
Komisia zobrala na vedomie informácie o zákonnej  povinnosti  obci  mať vypracovaný Dokument
starostlivosti o dreviny. Komisia odporúča schváliť zmenu rozpočtu č. 2 mesta a schváliť finančné
prostriedky v rozpočte mesta na vypracovanie Dokumentu starostlivosti o dreviny. 

 

K bodu č. 4:
Predseda komisie pre ochranu životného prostredia bol požiadaný p. MP, aby na rokovanie komisie
bol zaradený a prerokovaný návrh, ktorý sa týka reklamného smogu v meste a regulácie reklamných
prvkov a reklamných stavieb. P. MP sa nemohol zúčastniť zasadnutie komisie z dôvodu pracovnej
zaneprázdnenosti. 

Návrh bol členom komisie predstavený v kompletnom znení. 
"Vážený predseda komisie pre životné prostredie, 
dovoľte mi, prosím, aby som Vám zaslal tento návrh na zaradenie bodu do programu najbližšieho
zasadnutia vašej komisie. Ako občanovi Nového Mesta nad Váhom mi veľmi záleží na vzhľade nášho
mesta a jeho celkovej kvalite života. Sledujem dynamický rozvoj nášho podnikateľského prostredia,
avšak s poľutovaním konštatujem, že miera vizuálneho smogu, dosiahla úroveň, ktorá negatívne
ovplyvňuje jeho estetickú hodnotu.
Týmto návrhom by som chcel  iniciovať  diskusiu a hľadanie riešení,  ktoré by viedli  k  zlepšeniu
vizuálneho prostredia nášho mesta. Verím, že reguláciou reklamných prvkov a prípadným zavedením
mestských reklamných plôch môžeme dosiahnuť nielen krajší a upravenejší vzhľad, ale potenciálne aj
generovať príjmy pre náš rozpočet.

Predkladateľ: MP
Odôvodnenie:
Mesto Nové Mesto nad Váhom, s ohľadom na dynamický rozvoj podnikateľského prostredia, vykazuje
značnú  mieru  vizuálneho  zaťaženia  reklamnými  prvkami.  Súčasný  stav,  charakterizovaný
extenzívnym  pokrytím  verejných  aj  súkromných  plôch  rôznorodými  formami  reklamy  (plagáty,
billboardy,  veľkoformátové pútače),  dosiahol  úroveň,  ktorú možno označiť  za nežiaduci  vizuálny
smog.  Tento  jav  negatívne  ovplyvňuje  estetickú  kvalitu  mestského  prostredia,  predovšetkým
v exponovanom centre mesta, kde narúša jeho architektonický charakter a celkový dojem. Mnohé
inštalované reklamné nosiče sú navyše vizuálne degradované (otrhané, s neaktuálnym obsahom)
a existuje potenciálne riziko, že niektoré z nich nemajú riadne právne opodstatnenie. Táto situácia
nielenže znižuje atraktivitu mesta pre obyvateľov a návštevníkov, ale zároveň predstavuje nevyužitý
potenciál pre efektívnejšie a kultivovanejšie prezentovanie podnikateľských subjektov a potenciálne
aj pre generovanie finančných prostriedkov pre mestský rozpočet.
Návrh  riešenia:Predkladám  návrh  na  iniciovanie  procesu  regulácie  vizuálneho  smogu
prostredníctvom  nasledovných  krokov:

Analýza  existujúceho  stavu:  Vypracovanie  odbornej  štúdie,  ktorá  zmapuje  aktuálnu1.
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distribúciu reklamných nosičov v meste, ich typológiu, stav a právne aspekty ich umiestnenia.
Táto analýza by mala identifikovať kritické zóny s najvyššou mierou vizuálneho smogu.
Návrh Všeobecne Záväzného Nariadenia (VZN): Na základe výsledkov analýzy navrhujem2.
vypracovanie VZN, ktoré bude komplexne regulovať umiestňovanie reklamných stavieb a iných
reklamných prvkov na území mesta. Toto VZN by malo definovať:

Zóny s obmedzenou alebo zakázanou reklamou: Predovšetkým historické centrum1.
a iné urbanisticky významné lokality by mali byť chránené pred nadmernou reklamou.
Kritériá  pre  umiestňovanie  reklamy:  Stanovenie  estetických  a  technických2.
požiadaviek na reklamné nosiče (rozmery, materiály, osvetlenie, aktuálnosť obsahu).
Postup povoľovania reklamných stavieb:  Zavedenie transparentného a jednotného3.
systému povoľovania s ohľadom na vizuálny dopad na okolie.
Sankcie za porušenie VZN:  Stanovenie účinných sankcií  za nelegálne umiestnenie4.
alebo nedodržiavanie stanovených pravidiel.

Investície  do  mestských  reklamných  plôch:  Navrhujem,  aby  mesto  zvážilo  investície3.
do  vybudovania  vlastných,  esteticky  kultivovaných  reklamných  nosičov  na  strategických
miestach. Môže ísť o:

Elektronické  informačné  a  reklamné  panely  (digital  signage):  Moderné1.
a variabilné riešenie s možnosťou dynamického zobrazovania obsahu.
Jednotné a  vkusné billboardy:  Umiestnené  v  menej  exponovaných  zónach  (napr.2.
priemyselné obvody) s jednotným dizajnom.
City light vitríny: Elegantné a osvetlené reklamné plochy vhodné do peších zón.3.

Poskytovanie  komplexných  reklamných  služieb:  Mesto  by  mohlo  aktívne  ponúkať4.
podnikateľským  subjektom  komplexné  služby  v  oblasti  reklamy,  od  prenájmu  vlastných
reklamných plôch cez sprostredkovanie grafického návrhu až po tlač a inštaláciu. Za tieto
služby by mesto účtovalo poplatky, čím by generovalo príjem do mestského rozpočtu.

 Očakávané prínosy:

Zvýšenie  estetickej  kvality  verejného priestoru:  Regulácia  vizuálneho  smogu prispeje1.
k čistejšiemu a harmonickejšiemu vzhľadu mesta.
Zvýšenie atraktivity mesta: Kultivované prostredie priláka viac návštevníkov a zvýši kvalitu2.
života obyvateľov.
Podpora podnikateľského prostredia s jasnými pravidlami: Podnikatelia budú mať jasne3.
stanovené pravidlá pre svoju prezentáciu.
Potenciálny  príjem  pre  mestský  rozpočet:  Správa  vlastných  reklamných  plôch4.
a poskytovanie reklamných služieb môže byť významným zdrojom príjmov.
Vytvorenie pozitívneho obrazu mesta: Nové Mesto nad Váhom sa môže stať vzorom pre iné5.
mestá v oblasti regulácie vizuálneho smogu a starostlivosti o verejný priestor.

Verím,  že  prerokovanie  tohto  návrhu  na  komisii  pre  životné  prostredie  povedie  k  pozitívnym
zmenám, ktoré prispejú k skrášleniu nášho mesta a zvýšeniu jeho prestíže.

S úctou, MP "

Následne k danému bodu prebehla  diskusia.
Ing.  arch.  Serdahelyová  informovala  členov  komisie  o  súvislostiach  vo  veci  povoľovania
a  odstraňovania  reklamných  plôch  v  zmysle  zákona  č.  25/2025  Z.z.  Stavebný  zákon,  nakoľko
reklamné stavby a informačné konštrukcie sa povoľujú a odstraňujú  podľa stavebného zákona a nie
podľa zákonov na úseku životného prostredia. Nový stavebný zákon rozoznáva stavebné konštrukcie
nad 20 m2 a informačné konštrukcie do 20 m2.

Na stavebné konštrukcie nad 20 m2 sa vyžaduje rozhodnutie o stavebnom zámere (pôvodné stavebné
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povolenie).  
Podľa  nového zákona je  informačná konštrukcia  definovaná ako akákoľvek štruktúra s  plochou
určenou na verejné šírenie rôznych typov informácií (napr. navigačných, kultúrnych, reklamných,
športových),  bez ohľadu na to, ako je umiestnená či z akých materiálov je vyrobená. Najväčšia
informačná  plocha  nesmie  presiahnuť  20  m2.  Podľa  pôvodného  zákona  sa  takáto  konštrukcia
označovala ako „reklamná stavba“.  Proces odstraňovania nepovolených informačných konštrukcií
podrobne upravuje § 64 stavebného zákona. Postup je v prílohou zápisnice.

Ing.arch. Serdahelyová uviedla, že platným územným plánom mesta sú už teraz určené lokality,
v ktorých platí zákaz umiestňovať reklamné stavby s informačnou plochou väčšou ako 3 m2 (napr.
pamiatková zóna).

Primátor mesta uviedol,  že o reklamných stavbách a ich odstraňovaní sa už v minulom období
hovorilo  veľmi  veľa,  ale  v  skutočnosti  nikdy  neprišlo  k  odstraňovaniu  nepovolených  stavieb.
Dlhodobým riešením je  podľa  neho  regulácia  prostredníctvom územného  plánu.  V  prípade,  že
legislatíva umožňuje odstrániť nepovolené informačné konštrukcie, treba pristúpiť k odstraňovaniu.
Nie je však možné riešiť celé mesto naraz, treba ísť postupne. 

Stanovisko komisie. 
Komisia prerokovala podnet p. MP                          , ktorý sa týkal reklamného smogu v meste a
regulácie  reklamných prvkov  a  reklamných stavieb.  Komisia  podporuje  reguláciu  informačných
reklamných konštrukcií, pričom po diskusii komisia odporúča nasledovné riešenia: 
-  prísnejšia  regulácia  reklamných  stavieb  prostredníctvom  územného  plánu  mesta.  Reguláciu
zakomponovať už do pripravovanej zmeny č. 16 územného plánu mesta.  
-  nepovolené informačné konštrukcie,  ktorých odstraňovanie  umožňuje  legislatíva  -  stavebnému
úradu podať  ohlásenie  na ich  odstránenie  v  zmysle  nového stavebného zákona (postupovať  po
lokalitách alebo po uliciach). 
-  pripraviť  článok na zverejnenie,  kde bude problematika informačných reklamných konštrukcií
vysvetlená  (aké  povolenia  sa  vyžadujú,  čo  je  zakázané,  výzva  na  odstránenie  nepovolených
reklamných stavieb). 
- upozorniť TSM, aby na stĺpy verejného osvetlenia neboli umiestňované reklamné tabule (napr.
cikrus). 

 

K bodu č. 5:
Komisii boli predstavené návrhy dvoch investičných zámerov, ktoré sú pripravované súkromnými
investormi v Novom Meste nad Váhom. 

1. Obchodný areál „Palma“ - štúdia premeny priemyselného areálu Palma na obchodný areál. 

-  Celok bude slúžiť ako komplexná výbava služieb, odchodu, zábavy a potrieb pre občana, tiež pre
bývanie.  Zadaním investora bolo zrušenie, odstránenie existujúcej stavby priemyselného charakteru
a vytvorenie nového areálu obchodu a služieb, ktorý nahradí pôvodnú funkciu. Návrh zastavania
pozostáva z umiestnenia 4 objektov rôznych funkcií. Vjazd do areálu je návštevníkov navrhnutý cez
nový kruhový objazd umiestnený na Malinovského ulici. Hlavnou dominantou areálu  bude obchodno-
prevádzkový objekt,  ktorý  bude  rozčlenený na viacero  prenajímateľných prevádzok /potraviny,
móda,  lekáreň,  športové  potreby.../.  Celkové  rozmery  objektu  sú  191,0  x  35,0  m.  Druhým
navrhnutým  objektom  v  rámci  areálu  je  objekt  prevádzky  rýchleho  občerstvenia.  Objekt  je
umiestnený v juhovýchodnej časti areálu, blízko vstupu do areálu od kruhového objazdu. V areáli je
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ešte navrhnutá funkcia ručnej umyvárky a malej čerpacej stanice. Medzi všetkými objektami  sú
navrhnuté parkovacie  plochy pre návštevníkov areálu.  Všetky objekty sú jednopodlažné.  Zámer
taktiež rieši prestavbu jestvujúcich administratívnych objektov na polyfunkčné objekty s obchodnými
prevádzkami a bytmi. Objekty sú v súčasnosti dvojpodlažné a uvažuje sa s nadstavením o jedno
podlažie.
Investičný zámer je v súlade ÚP, zastavanosť a aj podiel zelene je v súlade, aj minimálna plocha
zelene v rámci celej lokality. 
Pripomienky v rámci diskusie: 
- Investičný zámer je navrhovaný v lokalite, kde je potvrdená environmentálna záťaž. Developer si je
vedomý tejto skutočnosti a má spracované  2 geologické posudky. Investor bude musieť zabezpečiť
sanáciu environmentálnej záťaže. 
- najväčším problémom zámeru je riešenie dopravy (uvedené je v kompetencii dopravnej komisie). 
- otázka ohľadne vytvorenia podzemných parkovísk. Na komisii bolo konštatované, že daná lokalita je
v záplavovej zóne, preto podzemné parkoviská nie sú najvhodnejším riešením. 

Záver: 
Komisia prerokovala investičný zámer:  Obchodný areál „Palma“ - štúdia premeny priemyselného
areálu  Palma  na  obchodný  areál.  Komisia  upozorňuje  na  environmentálnu  záťaž  v  lokalite
a povinnosť jej sanácie. Komisia odporúča, aby investor rokoval aj so spoločnosťou Silgan Metal
Packaging  a.s.  Nové  Mesto  nad  Váhom  v  záujme  hľadania  spoločného  riešenia  dopravy
na  Robotníckej  ulici  pre  zásobovanie  areálov.  

2. OA lokalita Klúčovec 
Investičný zámer rieši výstavbu na Čachtickej ulici (nezastavané pole oproti cintorínu). Investičný
zámer sa skladá z bytovej časti a obchodnej časti.
Riešený areál  s  novým kruhovým objazdom,  obchody,  byty  v  počte  182 (prevažne dvojizbové),
parkovisko pri OA,  zabudované parkovacie státia aj v suteréne pod bytovými domami. Zastavaná
plocha 7200 - 7600 m2, pričom bude zachovaná zeleň - podiel zelene 41 %. Na plochách zelene bude
aj  retenčné jazierko. Na parkoviskách budú použité ekodlaždice, vsaky, drenáž, odlučovač ropných
látok. 

Záver: 
Komisia prerokovala investičný zámer: OA lokalita Klúčovec bez pripomienok.

V  rámci  tohto  bodu  programu  primátor  mesta  Ing.  Mašlonka  informoval  členov  komisie
o realizovaných aj plánovaných investičných zámeroch mesta: 

Dom  zahradkárov  -  prestavba  objektu  súp.č.  2078  na  nájomné  byty  -  prebieha1.
rekonštrukcia
Denný stacionár Nové Mesto nad Váhom - prebieha výstavba2.
Výstavba  nájomných bytov  2  x  27  bytových  jednotiek,  Nové  Mesto  nad  Váhom  -3.
spracovávanie  PD, vybavovanie stavebného povolenia, v roku 2026 má vyjsť výzva na obnovu
brownfieldov, do ktorej sa plánuje mesto prihlásiť, spracovávaná štúdia na prestavbu bývalého
kina.
Terminál integrovanej osobnej prepravy TIOP- Nové Mesto nad Váhom - spracovávanie4.
PD, stavba musí byť zrealizovaná do novembra 2026.
Kúpalisko - plánované stretnutie so spracovateľom PD 5.
Hromadné garáže, Komenského ulica, Nové Mesto nad Váhom - výstavba parkovacieho6.
domu, spracovávanie PD, nutný plošný archeologický prieskum. 
Nový Cintorín Nové Mesto nad Váhom  -  ukončený proces zisťovacieho konania vo veci7.
posudzovania vplyvov na životné prostredie, spracovávanie ďalších stupňov PD 
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ZŠ Odborárska - nutné kompletné prerobenie elektrických rozvodov z dôvodu havarijného8.
stavu (zmena rozpočtu č. 2)
Riešenie havarijného stavu kanalizácie na Základnej umeleckej škole (zmena rozpočtu9.
č. 2).
Modernizácia  športovej  haly  -  Mesto  Nové  Mesto  nad  Váhom  získalo  najvyšší  možný10.
príspevok vo výške 1 000 000 € z Fondu na podporu športu na rozsiahlu rekonštrukciu mestskej
športovej haly. Ide o výnimočný úspech.
Rekonštrukcia mestskej športovej haly prinesie komplexnú modernizáciu vrátane:

Obnova vstupu, vestibulu, šatní a verejných toaliet
Kompletná rekonštrukcia šatní, spŕch a hygienického zázemia pre športovcov
Nové priestory pre rozhodcov, delegátov a VIP hostí
Výmena drevených obkladov v hracej časti haly
Zvýšenie kapacity návštevníkov
Inštalácia klimatizácie a vetrania s rekuperáciou vzduchu v celom objekte
Nový systém vykurovania
Lokálne opravy strešnej krytiny
Kompletná výmena elektroinštalácie, dátových rozvodov a WiFi
Zavedenie LED-SMART osvetlenia
Nové ozvučenie haly

11. Verejné osvetlenie Stromová ulici - realizácia v najbližšom období. 
12. Podzemné priestory na Námestí slobody - spracovávanie PD, zapojenie sa do výziev. 

Okrem uvedených zámerov mesto  pripravuje  ďalšie  zámery,  o  ktorých bude komisia  priebežne
informovaná.

Stanovisko komisie: 
Komisia zobrala na vedomie informácie primátora mesta o investičných zámeroch Mesta Nové Mesto
nad Váhom. 

 

K bodu č. 6:
Tajomníčka komisie predložila členom komisie zoznam vydaných rozhodnutí na výrub a žiadostí
na výrub za mesiace marec, apríl, máj 2025. Zoznam vydaných rozhodnutí a žiadostí je uvedený
v prílohe.

Stanovisko komisie: 
Komisia zobrala na vedomie informáciu o žiadostiach a vydaných rozhodnutiach na výrub drevín
za mesiace marec, apríl, máj 2025. Zoznam žiadostí a vydaných rozhodnutí je uvedený v samostatnej
prílohe, ktorá je prílohou zápisnice. 

 

K bodu č. 7:
Ing. Kopunec: 
- poďakoval za lampy na spojovacom chodníku medzi Severnou ulicou a ulicou Ľ. Podjavorinskej,
požiadal ešte o vykosenie okolia tohto chodníka, 
- cintorín: 
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otázka ohľadne zrekonštruovania hlavného chodníka na cintoríne a vybudovania verejného
osvetlenia na hlavnom chodníku - primátor mesta odpovedal, že je potrebné zrekonštruovať
celý chodník a popri tom sa doplnia lampy verejného osvetlenia. Uvedené sa plánuje, ale
momentálne sú iné stavebné veci rozrobené, ktoré treba najskôr dokončiť.
rekonštrukcia oplotenia cintorína. Bol vypracovaný statický posudok, plot bude musieť byť
rekonštruovaný, ale zatiaľ nebolo prijaté definitívne riešenie (aj po viacerých prerokovaniach
v komisii výstavby).  
dokončiť opravu Domu smútku. Po výmene strechy na dome smútku nebola dokončená oprava
fasády a dom smútku je doteraz opáskovaný. Bolo by vhodné dokončiť fasádu a to aj v časti,
kde je zázemie Domu smútku. 

- otázka ohľadne kontajnerov na textil - boli rozmiestnené kontajnery spoločnosti Humana Slovakia
a  postupne  pôvodné  kontajnery  Ekocharity  budú  stiahnuté,  nakoľko  končí  zmluva  s  touto
spoločnosťou. Mesto nechcelo meniť miesta, nakoľko ľudia sú zvyknutí na umiestnenie. V súčasnosti
sú tak vždy 2 kontajnery na textil na jednom mieste, čo je však len dočasné riešenie. 

P. Dedík: 
- požiadal, aby sa pri budovaní cyklotrasy Beckov - Nové Mesto nad Váhom nezabudlo na funkčnosť
odvodňovacích vpustí, ktoré boli zasypané. Bude riešené cez obec Beckov.

 

K bodu č. 8:
Na záver predseda komisie poďakoval prítomným za aktívnu účasť a zasadnutie ukončil.

 

Ing. Daniel Kopunec
predseda komisie

Ing. Zuzana Paučinová
tajomníčka komisie

 

Priloha:


